
Zápis z 3. zasedání zastupitelstva obce Strážkovice 
konaného dne 10. 12. 2014 

 

Místo konání :  Obecní úřad Strážkovice  

Začátek :  17.05 hod.  

Zasedání řídil :  Hana Halamová 

Přítomni :  Roman Čermák, Jan Dvořák, Hana Halamová, Jan Jaroš, 

 Lukáš Kápar, Pavel Kolář, Petr Šíma 

Omluveni :  - 

Neomluveni : - 

Hosté: - 

Zapisovatel : Dominik Šíma 

Ověřovatelé zápisu : Jan Jaroš, Pavel Kolář 

 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

2. Využití budovy bývalého OÚ 

3. Dispozice s pozemky 

4. Školský obvod ZŠ Borovany 

5. Rozpočtové opatření 

6. Rozpočet obce na rok 2015 

7. Rozpočtový výhled 2016-2017 

8. Příkaz k inventarizaci 2014 

9. Stanovení poplatku za svoz komunálního odpadu 

10. Stanovení ceny vodného a stočného 

11. Stanovení koeficientu pro stanovení daně z nemovitosti 

12. Různé 
 

Návrh na úpravu navrženého programu: 

Nebyl podán návrh na úpravu programu. 

Hlasování o programu jako celku: 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Program byl schválen 

 

Návrh na určení ověřovatelů zápisu:  

předsedající byli navrženi na ověřovatele zápisu Jan Jaroš a Pavel Kolář 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Návrh byl přijat 

  

Bod 1. programu: Kontrola zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 

Předsedající předložila zápis z minulého zasedání zastupitelstva konaného dne 12.11.2014. 

Kontrola zápisu byla provedena a zápis byl schválen. 

Návrh usnesení 1: Zastupitelstvo schvaluje zápis ze zastupitelstva obce Strážkovice č. 2 ze 

dne 12.11.2014. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 



Bod 2. programu: Využití budovy bývalého OÚ 

Předsedající předložila zastupitelstvu záměr na využití budovy bývalého Obecního úřadu, 

Strážkovice čp. 95. Předsedající navrhla, aby budova bývalého OÚ byla kompletně 

zrekonstruována a využita pro zřízení sociálních bytů (garsonky), které by byly využity pro 

seniory a další potřebné občany obce Strážkovice. Stávající hasičská zbrojnice by byla 

přesunuta do prostor bývalých šaten za KD a vybudována nová garáž pro požární vozidla ve 

dvoře KD. Podmínkou rekonstrukce je získání dotace na tuto akci. Pro podání žádosti o dotaci 

je nezbytné vyhotovit stavební projekt a získat stavební povolení. Následně předsedající 

vyzvala přítomné zastupitele, aby navrhli jiné využití této budovy. Zastupitelé jiné využití 

budovy bývalého OÚ nenavrhli.  

Zastupitelstvo záměr přestavby budovy bývalého OÚ na sociální byty projednalo a schválilo. 

Zastupitelstvo dále projednalo záměr na přestavbu bývalých šaten za KD na hasičskou 

zbrojnici a výstavu nové garáže pro požární vozidla ve dvoře KD. 

Zastupitelstvo schvaluje zadání vypracování studie na přestavbu budovy bývalého OÚ na 

sociální byty.  

Zastupitelstvo dále schvaluje zadání vypracování studie na přestavbu bývalých šaten za KD 

na hasičskou zbrojnici a výstavbu nové garáže pro požární vozidla v prostoru dvora KD. 

Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci na rekonstrukci budovy bývalého OÚ na 

sociální byty.  

Zastupitelstvo dále schvaluje podání žádosti o dotaci na přestavbu bývalých šaten za KD na 

hasičskou zbrojnici a výstavbu nové garáže pro požární vozidla v prostoru dvora KD. 

Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zadat zpracování studie přestavby budovy 

bývalého OÚ na sociální byty a dále studie na přestavbu bývalých šaten za KD na hasičskou 

zbrojnici a výstavbu nové garáže pro požární vozidla v prostoru dvora KD.  

Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové podat žádost o dotaci na přestavbu budovy 

bývalého OÚ na sociální byty a dále podání žádosti o dotaci na přestavbu bývalých šaten za 

KD na hasičskou zbrojnici a výstavbu nové garáže pro požární vozidla v prostoru dvora KD. 

Návrh usnesení 2a: Zastupitelstvo schvaluje záměr na využití budovy bývalého Obecního 

úřadu, Strážkovice čp. 95 na přestavbu této budovy na sociální byty. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2b: Zastupitelstvo schvaluje záměr na využití bývalých šaten za KD na 

přestavbu těchto prostor na hasičskou zbrojnici a výstavbu nové garáže pro požární vozidla 

v prostoru dvora KD 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2c: Zastupitelstvo schvaluje zadání vypracování studie na přestavbu budovy 

bývalého OÚ, Strážkovice 95, na sociální byty. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2d: Zastupitelstvo schvaluje zadání vypracování studie na přestavbu bývalých 

šaten za KD na hasičskou zbrojnici a výstavbu nové garáže pro požární vozidla v prostoru 

dvora KD. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 



Návrh usnesení 2e: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci na rekonstrukci budovy 

bývalého OÚ, Strážkovice 95, na sociální byty.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2f: Zastupitelstvo schvaluje podání žádosti o dotaci na přestavbu bývalých 

šaten za KD na hasičskou zbrojnici a výstavbu nové garáže pro požární vozidla v prostoru 

dvora KD.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2g: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zadat zpracování studie 

přestavby budovy bývalého OÚ, Strážkovice 95, na sociální byty. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2h: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové zadat zpracování studie 

na přestavbu bývalých šaten za KD na hasičskou zbrojnici a výstavbu nové garáže pro požární 

vozidla v prostoru dvora KD.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2i: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové podat žádost o dotaci na 

přestavbu budovy bývalého OÚ, Strážkovice 95, na sociální byty. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 2j: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové podat žádost o dotaci na 

přestavbu bývalých šaten za KD na hasičskou zbrojnici a výstavbu nové garáže pro požární 

vozidla v prostoru dvora KD. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 3. programu: Dispozice s pozemky 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Smlouvy o smlouvě budoucí s firmou 

E.ON Distribuce a.s., na zřízení věcného břemene na pozemku KN 1615/1, který je ve 

vlastnictví obce Strážkovice, z důvodu zřízení přípojky NN, za cenu 500 Kč. 

Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. Zastupitelstvo dále ukládá starostce obce pí 

Halamové uzavřít předmětnou smlouvu. 

Návrh usnesení 3a1: Zastupitelstvo schvaluje návrh Smlouvy o smlouvě budoucí s firmou 

E.ON Distribuce a.s., na zřízení věcného břemene na pozemku KN 1615/1, který je ve 

vlastnictví obce Strážkovice, z důvodu zřízení přípojky NN, za cenu 500 Kč. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3a2: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít návrh Smlouvy 

o smlouvě budoucí s firmou E.ON Distribuce a.s., na zřízení věcného břemene na pozemku 

KN 1615/1, který je ve vlastnictví obce Strážkovice, z důvodu zřízení přípojky NN, za cenu 

500 Kč. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) záměr prodeje části pozemku KN 1365/1 a části pozemku KN 1388/3 

Zastupitelstvo záměr prodeje projednalo a z důvodu, že po oddělení části pozemků by zůstaly 

nevyužité zbytkové parcely, záměr prodeje zamítlo. Zastupitelstvo rozhodlo, že prodej těchto 

parcel by bylo účelné dohodnout mezi ostatními majiteli sousedních pozemků tak, aby 

nezůstaly žádné zbytkové parcely. 

Návrh usnesení 3b1: Zastupitelstvo zamítá záměr prodeje části pozemku KN 1365/1 a části 

pozemku KN 1388/3 z důvodu, že po oddělení části pozemků by zůstaly nevyužité zbytkové 

parcely. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3b2: Zastupitelstvo rozhodlo, že prodej těchto parcel by bylo účelné 

dohodnout mezi ostatními majiteli sousedních pozemků tak, aby nezůstaly žádné zbytkové 

parcely. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

c) záměr prodeje části pozemku KN 1365/134. 

Zastupitelstvo záměr prodeje projednalo a z důvodu, že po oddělení části pozemků by zůstaly 

nevyužité zbytkové parcely, záměr prodeje zamítlo. Zastupitelstvo rozhodlo, že prodej těchto 

parcel by bylo účelné dohodnout mezi ostatními majiteli sousedních pozemků tak, aby 

nezůstaly žádné zbytkové parcely. 

Návrh usnesení 3c1: Zastupitelstvo zamítá záměr prodeje části pozemku KN 1365/134 

z důvodu, že po oddělení části pozemků by zůstaly nevyužité zbytkové parcely. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 3c2: Zastupitelstvo rozhodlo, že prodej parcely KN 1365/134 by bylo účelné 

dohodnout mezi ostatními majiteli sousedních pozemků tak, aby nezůstaly žádné zbytkové 

parcely. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 4. programu: Školský obvod ZŠ Borovany 

Předsedající předložila návrh na poskytnutí příspěvku na neinvestiční náklady ZŠ Borovany, 

který odpovídá procentnímu podílu neinvestičních nákladů za žáky z obce Strážkovice, 

v případě, že by byla nutnost otevřít třetí paralelní třídu. Zastupitelstvo návrh projednalo a 

schválilo. Předsedající dále informovala přítomné zastupitele o jmenování starostky obce do 

Školské rady města Borovan jako zástupce zřizovatele. 

Návrh usnesení 4a: Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí neinvestičního příspěvku ZŠ 

Borovany ve výši, která odpovídá procentnímu podílu neinvestičních nákladů na žáka 

v případě nutnosti otevřít třetí první třídu. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 



Návrh usnesení 4b: Zastupitelstvo bere na vědomí jmenování starostky obce pí Halamové do 

Školské rady města Borovany jako zástupce zřizovatele. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 5. programu: Rozpočtové opatření 

Předsedající informovala přítomné zastupitele o přijetí Rozpočtového opatření č. 4 a č. 5 

starostkou obce na základě zmocnění zastupitelstva obce. Zastupitelstvo informaci projednalo 

a vzalo na vědomí. Rozpočtová opatření č. 4 a č. 5 viz. příloha č. 1 a č. 2 tohoto zápisu.  

Návrh usnesení 5: Zastupitelstvo bere na vědomí přijetí Rozpočtového opatření č. 4 a č. 5 

starostkou obce na základě zmocnění zastupitelstva obce. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 
Bod 6. programu: Rozpočet obce na rok 2015 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh předsedy Finančního výboru p. Koláře na 

rozpočet obce Strážkovice na rok 2015. Rozpočet obce byl navržen jako přebytkový na straně 

příjmů ve výši 6.246.000 Kč a na straně výdajů 5.863.500 Kč, pro financování splátek 

předchozích úvěrů bude použito zůstatku z hospodaření za předcházející období ve výši 

307.300 Kč. Zastupitelstvo rozpočet projednalo a schválilo. Rozpočet obce na rok 2015 viz 

příloha č. 3 tohoto zápisu. 

Návrh usnesení 6: Zastupitelstvo schvaluje Rozpočet obce na rok 2015. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 7. programu: Rozpočtový výhled obce 2016/17 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh předsedy Finančního výboru p. Koláře na 

rozpočtový výhled obce Strážkovice na r. 2016/17. Zastupitelstvo rozpočtový výhled 

projednalo a schválilo. Rozpočtový výhled obce na r. 2016/17 viz příloha č. 4. 

Návrh usnesení 7: Zastupitelstvo schvaluje Rozpočtový výhled obce 2016/17. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 8. programu: Příkaz k inventarizaci 2014 

Starostka obce pí Halamová navrhla inventarizační komisi ve složení 

předseda IK: Jan Jaroš 

členové IK: Jan Dvořák, Pavel Kolář 

Zastupitelstvo navržené členy schválilo. 

Starostka obce pí Halamová vydala příkaz č. 1/2014 k provedení inventarizace k 31.12.2014. 

Inventarizace započne dne 30.12.2014 a bude ukončena nejpozději do 13.01.2015. 

Inventarizační zápis s návrhem na vypořádání případně zjištěný inventarizačních rozdílů či 

vyřazení majetku bude předložen do 16.01.2015. 

Návrh usnesení 8a: Zastupitelstvo schvaluje stanovení inventarizační komise ve složení – 

předseda: p. Jaroš, členové: p. Dvořák, p. Kolář. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 



Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 8b: Zastupitelstvo ukládá inventarizační komisi provést řádnou inventarizaci 

ke dni 31.12.2014 v termínu od 30.12.2014 do 13.01.2015. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 9. programu: Stanovení poplatku za svoz komunálního odpadu 

a) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na stanovení výše poplatku na rok 2015 za 

svoz komunálního odpadu ve výši stanovené přílohou OZV č. 1/2012 O místním 

poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů a to v částce 600 Kč na poplatníka. 

Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. Příloha OZV č. 1/2012 viz příloha č. 5 tohoto 

zápisu 

Návrh usnesení 9a: Zastupitelstvo schvaluje výši poplatku na rok 2015 za komunální odpad v 

částce 600 Kč na poplatníka, dle přílohy č.1, OZV č. 1/2012 O místním poplatku za provoz 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů.  

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

b) Předsedající předložila zastupitelstvu návrh Obecně závazné vyhlášky č. 1/2014 o 

stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 

komunálních odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Strážkovice. 

Zastupitelstvo znění OZV č. 1/2014 projednalo a schválilo. Text OZV č. 1/2014 viz příloha č. 

6 tohoto zápisu. 

Návrh usnesení 9b: Zastupitelstvo schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2014 o stanovení 

systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Strážkovice. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 10. programu: Stanovení ceny vodného a stočného 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na stanovení ceny za vodné a stočné. Cena 

vodného a stočného bude ponechána na současné výši tj. vodné 46 Kč/m3 a stočné 15,25 

Kč/m3. Zastupitelstvo návrh projednalo a schválilo. 

Návrh usnesení 10: Zastupitelstvo schvaluje stanovení ceny za vodné a stočné. Cena vodného 

a stočného bude ponechána na současné výši tj. vodné 46 Kč/m3 a stočné 15,25 Kč/m3. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 11. programu: Stanovení koeficientu pro stanovení daně z nemovitosti 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na stanovení koeficientu pro stanovení daně 

z nemovitosti pro rok 2015. Koeficient je ponechán na stávající výši. Zastupitelstvo návrh 

projednalo a schválilo.  

Návrh usnesení 11: Zastupitelstvo schvaluje ponechání koeficientu pro stanovení daně 

z nemovitosti na stávající výši. 



Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

Bod 12. programu: Různé 

Předsedající předložila zastupitelstvu návrh na třídění dalších složek komunálního odpadu 

v souvislosti se změnou legislativy, platnou od 01.01.2015. Dalšími složkami komunálního 

odpadu, kterého se týká třídění, jsou kovy a biologicky rozložitelný komunální odpad 

(BRKO). Kovy budou ukládány do samostatného kontejneru, který bude umístěn 

v separačním hnízdě. Biologicky rozložitelný komunální odpad bude ukládán do hnědých 

nádob o objemu 240 l, které budou pro občany k dispozici bezplatně od 01.04.2015 do 

30.11.2015. Počet nádob pro BRKO bude stanoven na základě požadavků občanů. Svoz 

komunálního odpadu a BRKO bude probíhat ve 14-ti denním intervalu. V zimním období 

BRKO sváženo nebude a komunální odpad bude svážen každý týden. Zastupitelstvo návrh 

projednalo a schválilo.  

Návrh usnesení 12a: Zastupitelstvo schvaluje návrh na třídění dalších složek komunálního 

odpadu v souvislosti se změnou legislativy, platnou od 01.01.2015. Dalšími složkami 

komunálního odpadu, kterého se týká třídění, jsou kovy a biologicky rozložitelný komunální 

odpad (BRKO). 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12b: Zastupitelstvo schvaluje svoz komunálního odpadu a BRKO ve 14-ti 

denním intervalu. V zimním období BRKO sváženo nebude a komunální odpad bude svážen 

každý týden. 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12c: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové uzavřít smlouvu 

s firmou Marius Pedersen a.s. na třídění a svoz složek komunálního odpadu, kterého se týká 

třídění dle legislativy platné od 01.01.2015, kterými jsou kovy a biologicky rozložitelný 

komunální odpad (BRKO). 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

Návrh usnesení 12d: Zastupitelstvo ukládá starostce obce pí Halamové seznámit občany s 

rozšířením třídění a svozu složek komunálního odpadu, kterého se týká třídění dle legislativy 

platné od 01.01.2015, kterými jsou kovy a biologicky rozložitelný komunální odpad (BRKO). 

Hlasování o návrhu usnesení: Pro: p. Čermák, p. Dvořák, pí Halamová, p. Jaroš, p. Kápar, p. 

Kolář, p. Šíma, Proti: nikdo, Zdržel se: nikdo 

Usnesení bylo přijato 

 

 
Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 17.50 hodin 

 

Ověřovatelé zápisu: podpisy  

 

Zapisovatel: 

 

 


